
JOSEP LAPORTE, PRESIDENT DE L’IEC

(El president de l’Institut ha estat convidat per la Secció Filològica a participar en l’homenatge al doctor

Antoni M. Badia i Margarit)

Estic molt content de poder participar en aquest homenatge sorpresa. Recordo que

vaig conèixer el doctor Badia el 1977, quan acabava de ser elegit rector de la

Universitat de Barcelona. Jo, com a rector de la Universitat Autònoma de

Barcelona, vaig anar amb ell a una reunió de rectors en la qual érem tinguts per

rojoseparatistas. El doctor Badia no va ser ben rebut en aquell entorn, però havia

estat elegit democràticament i l’havien d’acceptar. Avui encara treballa per una

bona causa, i per molts anys!
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